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Forum - predlog
Objavil(a) Krjavelj - 02.09.2010 16:59
_____________________________________

Nova spletna stran ima izredno lepo integriran forum. Zato je pomemben del spletne strani - morda je
pomemben vsaj toliko kot osnovna stran. 

Opažam, da veliko obiskovalcev foruma ne obiskuje, ker v njem pač ne pričakujejo pomembne vsebine.
Stran obiskujejo kot gostje in se niti ne prijavijo. 

Zato predlagam, da se morda na osnovni strani uvede rubrika - nekakšen izvleček iz foruma z naslovom
teme in morda začetkom vsebine na "mouse over" za recimo zadnjih pet tem. Naslov bi bil istočasno tudi
link na forumski prispevek, za ogled katerega pa bi se moral obiskovalec prijaviti.

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) admin - 03.09.2010 06:12
_____________________________________

Marjan, s tvojim predlogom se ne strinjam. Ne vidim potrebe, da bi na prvo stran objavljali teme, ki so
privatne  :huh:  

Deli foruma so trenutno zaklenjeni pred javnostjo in so na voljo samo za slovenske uporabnike, tako da
imamo 3 vrste uporabnikov na strani. Gostje, registrirani tujci in mi ostali. 

Edino kar bi mogoče bilo dobro, je to da se forum naredi javen in lahko vsi gostje berejo teme, ki niso
zaprte. Za pisanje, se bo potrebno pa vsekakor prijaviti. 

Kaj praviš?

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) Krjavelj - 03.09.2010 07:06
_____________________________________

Bojim se, da se sploh nisva razumela. Vse v forumu naj ostane enako - vključno s prijavljanjem,
privatnostjo in vsem ostalim. 

V mislih sem imel le promocijo foruma na osnovni strani, kjer bi bilo objavljeni naslovi zadnjih 5
prispevkov v forumu. Če bi nekdo kliknil na te linke, bi se seveda pred ogledom teme moral prijaviti po
vseh uveljavljenih pravilih. (nekaterih sploh ne bi mogel prebrati, če nima pravic).  

Ideja je le, da se večje število bralcev privabi v forum in da bodo dopisniki bolj seznanjeni s tekočo
problematiko. Gre torej izključno za "MARKETING" foruma. 

Če pa smo zadovoljni s tem, da le tretjina dopisnikov obiskuje forum, potem pa se strinjam, da ni nobene
potrebe po tem.

============================================================================
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Odg: Forum - predlog
Objavil(a) admin - 03.09.2010 07:55
_____________________________________

Na vrh leve strani sem dodal izvlečke iz zadnjih 7 objav na foromu. 

Mislim, da je to dober dodatek  :) Hvala Marjan! Res se nisma najbolj razumela v štartu

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) Krjavelj - 03.09.2010 12:59
_____________________________________

Gregor, super si to naredil. V prvotnem opisu ideje sem bil dovolj neroden, da me nisi razumel. Moral bi
napisati, da se uvede rubrika "Zadnje teme v forumu" pa bi ti bilo takoj vse jasno  B)  

V redu je, da je rubrika v času "kampanije" na vrhu strani, kasneje ko se obiskovalci navadijo, se  lahko
preseli tudi kam nižje. 

Ideja se mi je porodila, ko ni bilo pravega odziva na španski turnir, no kandidata smo potem kljub vsemu
dobili. 

Mislim, da si spletna stran in Gregor zaslužita poseben aplavz na jutrišnjem zboru.  :cheer:

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) Krjavelj - 11.09.2010 19:37
_____________________________________

Imam še en predlog. 

Zaradi večje preglednosti in lažje dosegljivosti člankov za občasne bralce (ti so naši potencialno novi
člani...) predlagam, da se predzadnja rubrika na strani ("Več člankov...") razširi iz 4 na vsaj 10
neposrednih linkov, morda pa še na več - recimo 16, ki je ravno šahovska številka... :)

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) Monique - 13.09.2010 16:52
_____________________________________

Admin je odsoten. To bo uredil takoj ko se vrne  :)

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) MatjazP - 13.09.2010 16:55
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_____________________________________

Asistentka opravlja dobro svoje delo B)

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) Krjavelj - 13.09.2010 16:58
_____________________________________

Monique, hvala za prijazno informacijo  :)  
Tudi članek Antalya II ga že dva dni čaka za objavo. Saj ni panike, ampak nekateri se potem v forumu
sprašujejo, zakaj se je "kr neki" tam pojavilo brez repa in glave - se pa v bistvu nanaša na članek.

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) Monique - 13.09.2010 17:04
_____________________________________

Joj, vidim, da nisem dovolj ažurna asistentka  :blush:  
Bo vse uredil, ko se vrne. Takoj potem, ko z mano odigra eno partijo  :lol:

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) admin - 14.09.2010 05:20
_____________________________________

1.) Dodal sem 10 povezav na stare članke. 16 postane malo nepregledno. 

2.) Hvala asistentki za sodelovanje :) 

Krjavelj je napisal: 
Tudi članek Antalya II ga že dva dni čaka za objavo 

3.) Da se objavi članek ni potrebo čakat na mene :) Vsak ga lahko objavlja sproti. Svetujem da si dobro
prebereš članek, kako objaviti novico na prvo stran in mogoče bo postalo jasno kaj si naredil narobe  ;)

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) Krjavelj - 14.09.2010 05:47
_____________________________________

Hvala za obvestilo pod točko 3. 
Po mojem nisem pravilno izpolnil vseh parametrov, kdo bi danes še vedel, kaj sem počel? 

Bom drugič delal po priročniku.  :(
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============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) admin - 14.09.2010 05:50
_____________________________________

Pri sekciji objava ni bila izbrana ne kategorija ne podkategorija. 

Pravtako ni bila izbrana opcija OBJAVI in POKAŽI NA NASLOVNI STRANI. 

No, to je bilo narobe :) Ostalo je bilo brezhibno.

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) andro - 21.09.2010 08:08
_____________________________________

Lp 
Veseli me hiter odziv administratorja na naše predloge in tudi izvedba teh predlogov. 
Stran se spreminja, postaja bolj živa in zanimiva za nas vse. 
Kot časopis, na katerega si naročen in ga vsako jutro prebereš in preletiš pomebne novice. 
Skakač, ki ga je ustvari Andrej Šuštaršič bi poživil tudi našo stran.Kaj meniš da bi ga pripeli na začetek
strani in sicer v glavo strani.Samo ideja, ki se mi je utrnila ob Marjanovem razmišljanju.

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) admin - 21.09.2010 16:04
_____________________________________

Sem malo razmišljal o tvojem predlogu in nekako ne najdem primernega prostora za karikaturo skakača
v glavi strani. 

Če ima kdo kakšno idejo na kakšnen način bi to uredili naj jo napiše ali pa naredi primer in ga prilepi.

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) andro - 22.09.2010 23:10
_____________________________________

Lp 
Na delu kjer sta pismo in znamke. Če bi namesto njega dali Andrejevega skakača.

============================================================================

Odg: Forum - predlog
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Objavil(a) admin - 23.09.2010 05:10
_____________________________________

Bom uredil tekom dneva in objavil. Potem pa lahko glasujemo, če bo vredu ali ne :)

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) admin - 23.09.2010 16:55
_____________________________________

andro napisal(a): 
Lp 
Na delu kjer sta pismo in znamke. Če bi namesto njega dali Andrejevega skakača. 

Sem poskušal nekako vstaviti tega skakača v glavo spletne strani in na žalost ne paše tja  :( tako, da
spletna stran zaenkrat ostaja takšna kot je. 

Bomo pa ga definitivno uporabili za memorial.

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) andro - 23.09.2010 21:15
_____________________________________

Lp 
Mogoče pa res ne spada v glavo, ki je lepo dodelana. Kaj pa če si skakač zasluži svoje lastno mesto? 
V okvirju z rjavo pasico, nad prijavo v sistem. Bil bi lep kontrast tehnično lepo izdelani strani. 
Kar poglejte ga. 
Modre oči, rjavi plapolajoči lasje.Dopisni šahist, ki ga nič ne ustavi.Takšna je moja predstava o
Andrejevem skakaču.  
Mislim da si zasluži biti na naši strani. 
Če pa ne bo šlo, pa nič, še vedno bo v naših mislih. ;)

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) MatjazP - 23.09.2010 21:29
_____________________________________

Andro, 

ali ne bi bilo bolje, da uporabimo skakaca za logo pri Memorialu od Andreja. 

Tako bo ovekovecen za vedno. 

Ce smatras, da bi bil skakac logo dopisne zveze, pa predlagaj za razpravo in glasovanje na naslednjem
kongresu dopisnikov.
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============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) andro - 23.09.2010 21:40
_____________________________________

Lp 
Pokojni Andrej Šuštaršič je že za staro stran prispeval logo dopisne zveze Slovenije. 
Skakač me impresionira predvsem zato, ker deluje zelo živo in je povsem kontrasten obliki te strani.Če
pa bo navdušil še koga, pa se ne ve, če ga res ne bom predlagal za logo dopisne zveze. 
Daj Gregor, meni na ljubo poskusi še enkrat mojo idejo izvesti v prakso. Mogoče bo v živo izgledalo zelo
impresivno.

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) MatjazP - 23.09.2010 21:54
_____________________________________

Vidis tega nisem vedel, 

jaz sem vedno mislil, da dopisna zveza gostuje na Krjavljevi web strani in da je tako Marjan s svojim
nesebicnim delom na njegovi web strani prispeval k komunikaciji dopisnih sahistov. 

Zato sem tudi smatral, da je skakac na njegovi strani plod njunega prijateljstva ne pa logo dopisne
sahovske zveze. 

Hvala za pojasnilo.

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) admin - 24.09.2010 05:40
_____________________________________

Mislim, da na stari strani je bil logotip, karikatura slovenskega ozemlja s šahovskimi figuricami. 

Andrej, problem pri objavi skakača je ravno v tem, da je narejen v starodavni 8-bitni grafiki. To je
zgodovina. Z vsem spoštovanjem do Andreja, mislim da je najboljše da se uporabi skakač kot logotip za
memorial, spletna stran pa mislim da ni primeren prostor za to karikaturo.

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) andro - 24.09.2010 05:47
_____________________________________

Kot kaže sem se nerodno izrazil, pa ne želim da iz tega zopet zraste kakšen ,,slon,,. B)  
Tu na naših straneh, se kar hitro iz muhe naredi slon. :angry:  
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Gregorju pa sem še bolj predstavil svojo idejo in namen. :side:

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) andro - 24.09.2010 05:49
_____________________________________

Sedaj, ko mi je bolj znana zadeva, se popolnoma strinjam s tabo Gregor!

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) admin - 24.09.2010 13:47
_____________________________________

Andrej, pa sem le našel prostor za skakača... 

Upam da ga najdeš kje se nahaja :)

============================================================================

Odg: Forum - predlog
Objavil(a) andro - 25.09.2010 06:27
_____________________________________

Super! 
Danes zjutraj ko sem spočit vstal, sem ga takoj našel pripetega na linku oz. glavi strani. 
Pa se je le našel prostor, brez glasovanja in še česa drugega. :silly:  
Hvala za trud Gregor.

============================================================================
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